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9LA CIUTAT

 El sindicat analitza la situació que es viu a Catalunya

La UGT demana preservar
el sector industrial i aposta
per fer més inversions
PILAR GONZALO

La situació actual del sector indus-
trial a Catalunya i el seu futur van
ser objecte d’estudi i de debat a la
jornada de política industrial i
equilibri territorial organitzada per
la UGT de L’Hospitalet el passat 1
de juliol. Al debat van assistir, en-
tre d’altres, l’alcalde, Celestino
Corbacho, l’assessor de la Unió
Europea i exministre d’indústria,
Joan Majó i els secretaris generals
de la UGT de L’Hospitalet i de Ca-
talunya, Nicolás Cortés i Josep
Maria Álvarez.

Segons la central sindical, la
realitat econòmica de Catalunya
sempre ha estat marcada per una
forta incidència del sector indus-
trial, que actualment dóna feina al
40 per cent de la població. Però
d’uns anys ençà s’observa el de-
clivi d’alguns subsectors al costat
d’altres en fase de creixement,
provocant un greu desequilibri ter-
ritorial. Per corregir aquesta situa-
ció, UGT proposa augmentar les
inversions en R+D (recerca + de-
senvolupament), incorporar la for-
mació com a eina per afavorir la
competitivitat i situar l’ocupació
com a centre de totes les actua-
cions per tal de garantir la soste-
nibilitat i la cohesió social.

D’altra banda, Celestino Cor-
bacho va anunciar que L’Hospita-
let serà la seu del Pacte Industrial
de la Regió Primera de l’Àrea Me-

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

REDACCIÓ

L’Ajuntament ha intensificat la
campanya de control de sacs mini-
contenidors de runa que diverses
empreses instal·len de manera in-
discriminada i sense cap permís
municipal als carrers de la ciutat.
La campanya va començar el pas-
sat mes de gener i des d’aleshores
la Guàrdia Urbana ha cursat un to-
tal de 1.387 denúncies i n’ha fet
també més de 1.300 trucades a les
empreses implicades per advertir-
les de la irregularitat que suposa
la instal·lació d’aquests sacs sense

obtenir el preceptiu permís d’utilit-
zació de la via pública.

José Conde, tinent d’alcalde
de Seguretat Ciutadana, Circula-
ció, Transports i Via Pública, ha
manifestat que la campanya s’està
fent “per acabar amb una situació
de fet en la qual ni la persona que
contracta el sac ni l’empresa que
el comercialitza sol·liciten llicèn-
cies d’ocupació de la via pública,
la qual cosa provoca un veritable
descontrol de les voreres i calça-
des de la nostra ciutat”. Des del
mes de maig s’han retirat més de
1.300 sacs.

Campanya per controlar
els sacs de runes que
ocupen alguns carrers
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L’OMIC organitza tallers
de formació sobre temes
que afecten el consumidor
REDACCIÓ

L’Oficina Municipal d’Informació al
Consumidor (OMIC) ha inaugurat
per segon any consecutiu un cicle
de tallers formatius sobre diferents
temes que afecten i interessen els
consumidors. L’oferta està adreça-
da a associacions, organitzacions,
entitats i col·lectius que desitgin
participar en un espai d’intercanvi
d’opinions i de propostes, amb l’ob-
jectiu de donar a conèixer els drets
i els deures dels consumidors.

Sota el nom d’Aules de Con-
sum, el passat 26 de juny va tenir
lloc el primer taller que va versar
sobre La defensa del consumidor.

La resta del calendari previst és el
següent: 17 de juliol, Sistema Ar-
bitral de Consum; 18 de setembre,
Serveis bancaris; 16 d’octubre, Ta-
llers de reparació d’automòbils; 20
de novembre, Assegurances de la
llar, i 11 de desembre, Anem a com-
prar al mercat.

Cada sessió formativa, amb
una durada entre noranta minuts i
tres hores, està limitada a grups de
vint persones. El temari per a prò-
ximes convocatòries està obert a
les propostes que es presentin a
les aules que es realitzaran a les
instal·lacions de l’OMIC (Riera de
la Creu, 32). La inscripció gratuïta
es pot fer a través del 261 10 53.

Aquesta jornada de debat va tenir lloc a Can Buxeres
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 La ciutat
ha estat
escollida seu
del Pacte
Industrial de
la Regió
Primera

tropolitana. Segons Corbacho, els
signants del pacte industrial van
acceptar l’oferta efectuada en
aquest sentit per l’Ajuntament. La
seu s’ubicarà a un edifici molt pro-
per al Palauet de Can Buxeres. L’al-
calde va mostrar la seva confian-
ça en la feina que es desenvolu-
parà a la ciutat per tal de poten-
ciar la Regió Primera, una de les
zones industrials més importants
de Catalunya.

Amb aquesta jornada de polí-
tica industrial, la UGT de Catalu-
nya inicia els debats per preparar
el desè congrés del sindicat que tin-
drà lloc l’any pròxim.


